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www.stockholm.se/fastighetskontoret 

 

Fastighetsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2015-12-15, § 16 

 

   
 

 Tid Tisdagen den 15 december 2015 kl 16.30 – 17.00 
   

 Plats Glasbruket, Hantverkargatan 3 D 
   

 Justerat Fredagen den 18 december 2015 

  

 

Jan Valeskog Richard Bengtsson 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Jan Valeskog (S) ordförande   

Richard Bengtsson (L) vice ordförande  

 

Margareta Stavling (S)  

Anders Göransson (S)  

Åke Askensten (MP)  

Hanna Begler (MP) 

Mehdi Oguzsoy (V)  

Henrik Sjölander (M)   

Mikael Eskman (M)  

Erika Wing (M)  

Tomas Tetzell (M)  

Helena Eklund (L)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Lars Arell (S)  för Maria-Elsa Salvo (S) 

 
Ersättare: 

  

Anny Sandgren (S)  

Birger Kato (S)  

Anna Forssell (S)  

Martin Hansson (MP)  

Sanna Sjögren (V) 

Elisabeth Hellström (M)  

Per Melin (M)  

Leif Bokström (M)  

Gunnar Würtz (L)  

Per Ankersjö (C)  

Lisa Fuglesang (KD)  

  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Åsa Öttenius, Ann-Sofie Chudi, Jenny Holmberg, 
Carina Jonsson, Christine Oljelund, Jenny Rydåker, Anna Wahlström och 
Pontus Werlinder samt personalföreträdarna Birgitta Andersson och Reza 
Etemad §§ 1-17 och borgarrådssekreteraren Karin Kolk. 

 



 

 Fastighetsnämnden  
 

 Sida 2 (3) 
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 § 16 
Uppförande av en enkel idrottshall på Sätra idrottsplats. 
Slutrapport 
Dnr 4.4-088/2014 
 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 

 

1  Fastighetsnämnden beslutar att godkänna redovisad 

slutrapport över genomfört uppförande av en ny enkel 

idrottshall på Sätra idrottsplats.  

 
Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande från den 24 november 2015. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Jan Valeskog (S) finner att nämnden beslutar enligt 

kontorets förslag.  

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Richard Bengtsson 

m.fl. (L) och Henrik Sjölander m.fl. (M) enligt följande: 

 

Vi är bekymrade över kostnadsutvecklingen i det här 

projektet, liksom flera andra av de pågående 

idrottsinvesteringarna, som nu skenat iväg. Varje krona som 

går till fördyringar av projekt är en krona mindre till en annan 

ny anläggning.  

 

Uppdraget i stadens budget för 2014 var att bygga fem nya 

hallar för 100 miljoner kronor, ett beslut som grundade sig på 

det underlag som fastighetskontoret och idrottsförvaltningen 

tog fram till respektive nämnd i mars 2013. I det aktuella 

ärendet redogjordes för flera olika lösningar i flera olika 

priskategorier.  

 

Det är problematiskt att förvaltningen i sitt tjänsteutlåtande 

skriver: ”Projektets kostnadsmål kan inte anses ha uppnåtts. 

Det kan dock ändå noteras att om en plats utan behov av 

sanering och grundläggning hade anvisats, så hade 

idrottshallen byggts till ett kvadratmeterpris av cirka 15 500 

kr/m2, vilket är en mycket låg kostnad.” 

 



 

 Fastighetsnämnden  
 

 Sida 3 (3) 
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Det politiska uppdraget bestod i att ta fram lämpliga platser 

där det är möjligt att bygga fem nya hallar till den utsatta 

budgeten. Vi anser därför att majoriteten borde övervägt att 

byta placeringar för hallarna när kostnaderna började skena. 

 
Ersättaryttrande  

Per Ankersjö (C) och Lisa Fuglesang (KD) instämmer i särskilt 

uttalande från vice ordföranden Richard Bengtsson m.fl. (L) och 

Henrik Sjölander m.fl. (M). 

 

 

 

 

 Vid protokollet 

 Jenny Holmberg 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________  

 


